
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 22. marts 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1011 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1011:  

”MeŶer ŵiŶistereŶ, at det vil være forŶuftigt at udvide deŶ årlige ďevilliŶgsraŵŵe til 
Sano, da man derved kan nedbringe Sanos ventelister samtidig med, at man kan ud-

nytte den ledige sengekapaĐitet og derŵed sikre 200 ekstra forløď hvert år?” 

 

Svar: 

 

Jeg vil henvise til mit svar på SUU alm. del – spm. 1010.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Charlotte Lyngholm 
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